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Laila Synøve Sveen

Fra: Britt Lillian Engum <ble@lyse.net>

Sendt: onsdag 7. juni 2023 22:03

Til: Marie Bjørnødegård

Kopi: 'Magnhild  Claudius'

Emne: RE: Vedrørende skigard for Haralie, Lenningen

Vedlegg: Oversikt inngjerding - gjenbruk og ny skigard - versjoner.pptx

Oppfølgingsflagg: Følg opp

Status for flagg: Fullført

Hei igjen Marie, 

 

Nå har vi i Haralie Vel diskutert inngjerdingssaken nærmere. Vi har noen alternativer som vi ønsker å fremlegge for 

Bruflat Sokn. 

 

Innledningsvis vil vi igjen presisere at vi ønsker å finne en løsning som ivaretar hensynet til beitedyr og fri ferdsel. 

Det er noe utfordrende å finne en optimal løsning som hensyntar alle parters behov og interesser. Som nærmeste 

nabo og eier av arealene rundt oss, er det avgjørende at Bruflat Sokn kan støtte den/de alternativer som fremsendes 

kommunen. 

 

Før vi går nærmere inn på alternativene vil vi presisere følgende; 

- Gjerdene vil settes opp i tradisjonell skigard stil, tilsvarende de som allerede står der i dag 

- Haralie Vel vil sørge for jevnlig tilsyn og en felles vedlikeholds plan for gjerdene. 

- Gjerdene vil settes opp i grenseskille eller innenfor hyttenes grenseskille, slik som i dag. 

- Vi vil tilstrebe gjenbruk av den skigarden som fjernes. 

- Vi er 20 hytter i Haralie Vel, men hytte nr 11 ønsker ikke inngjerding og er således ikke med videre i denne 

prosessen. 

- En felles søknad for alle de 19 hyttene innsendes 

 

Alternativene innebærer ulike løsninger basert på inngjerding av flere mindre klynger av hytter. Full inngjering av 

hele området anser vi som mindre aktuelt da det vil innebære at større områder tilhørende Bruflat Sokn innlemmes, 

herunder vei inn til området. Vi oppfatter at dette alternativet ikke samsvarer med de innspillene vi så langt har 

mottatt. 

 

Vedlagt følger en skisse som viser tre alternativer. Merk at dette er en grovskisse, og at grensene/ytterlinjene derfor 

ikke er nøyaktige. Det blir heller ingen gjerder imellom de hyttene som gjerdes inn i samme klynge, selv om det kan 

virke slik på skissen. 

 

Som prinsipp har vi valgt å fokusere på å inngjerde klynger av hytter som naturlig hører sammen, uten innlemming 

av grunn tilhørende Bruflat Sokn. Det betyr at tre klynger av hytter er lik på samtlige alternativer, ettersom dette 

virker mest hensiktsmessig ift hyttenes beliggenhet i terrenget og at vi ikke ser andre naturlige alternativer her. Det 

gjelder hyttene (2, 4, 6) & (8, 10) & (12, 14, 16, 18, 20). 

 

For de andre ni hyttene ser vi tre alternativer, som vist på vedlagte skisse.  

Alt 1. Hyttene inngjerdes slik: (9) & (7, 5, 13, 15) & (3, 1, 17, 19) Dette alternativet innebærer at ingen arealer 

tilhørende Bruflat Sokn innlemmes. Ulempen er at en hytte, nr 9, blir stående "alene", og vi er usikker på om 

kommunen vil akseptere en slik løsning. Med unntak av hytte nr 11, ønsker vi en gjerde løsning som omfatter alle 

hyttene. 

 

Alt 2. Hyttene inngjerdes slik: (9, 7, 5, 13, 15) & (3, 1, 17, 19) Dette alternativet innebærer at en liten del av området 

til Bruflat Sokn innlemmes, dvs passasjen i mellom hytte 7 og hytte 9. Gjennomgang kan imidlertid løses ved å 

plassere grind i begge ender. 
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Alt 3. De ni hyttene inngjerdes sammen i en klynge (9, 7, 5, 3, 1, 13, 15, 17, 19). Dette innebærer at også passasjen 

tilhørende Bruflat Sokn mellom 15+5 på den ene siden og 17+3 på den andre siden innlemmes. Også her er 

løsningen grinder i begge ender. 

 

Vi ønsker soknets tilbakemelding på de ulike alternativene. Velforeningen skal møtes igjen 19 juni, og vi arbeider 

mot å sende inn en søknad til kommunen før ferien. 

 

Ta gjerne kontakt dersom dere har spørsmål til dette. 

 

Med vennlig hilsen 

Britt Lillian Engum 

99644112 

 

på vegne av Haralie Vel 

 

 

 

 

 

 

-----Original Message----- 

From: Marie Bjørnødegård <mb836@kyrkja.no>  

Sent: Tuesday, May 9, 2023 1:25 PM 

To: Britt Lillian Engum <ble@lyse.net> 

Cc: Magnhild Claudius <Magnhild.Claudius@etnedal.kommune.no> 

Subject: SV: Vedrørende skigard for Haralie, Lenningen 

 

Hei,  

 

Beklager noe sen tilbakemelding. 

 

Takk for orientering om deres plan med gjerde i Haralie Vel på Lenningen. Bruflat sokneråd har tidligere drøftet 

lignende saker og kommet med følgende tilbakemeldinger: 

 

- Bruflat sokn er skeptiske til at veier og annen grunn som eies av soknet tas med inn i felles inngjerding. Mye 

grunnet fare for presedens.  

- Soknet ser både positive og negative sider med å gjerde inn større områder. Det er fare for at det kan virke 

begrensende for fri ferdsel, i alle fall hvis vei innlemmes. Fordelen er at alt blir mer helhetlig, og at det ikke blir 

"labyrinter" med gjerder rundt hver enkelt hytte. 

- Inngjerding av "klynger" av hytter som naturlig hører sammen har soknet tidligere "godkjent" 

- Soknet er positive til at eventuell felles inngjerding er i skigard som beskrevet. Soknet mener det bør lages en 

vedlikeholdsavtale med en leverandør og/eller hytteeierne imellom. Inngjerdingen skal fremstå fin og det bør ikke 

være usikkerhet om hvem som skal vedlikeholde gjerdet i fremtiden. Avtale om vedlikehold bør formaliseres, og 

følge eiendommene ved eventuelt salg. 

 

  

Med vennlig hilsen 

  

Marie Bjørnødegård 

Kirkeverge i Etnedal 

  

Kyrkjevegen 26 

2890 Etnedal 

  

61 12 13 23/ 91 83 70 11 
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Mb836@kyrkja.no 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.kyrkja.no%2FEtnedal&data=05%7C01%

7Cmb836%40kyrkja.no%7Cc0db3789acac459d328b08db6792448e%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1

%7C0%7C638217650605436957%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6

Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=V200tROjMcM5KgpgZyB1tZLKfOWR1faEfm24%2FNL5eec

%3D&reserved=0 

  

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Britt Lillian Engum <ble@lyse.net>  

Sendt: tirsdag 2. mai 2023 17.29 

Til: Marie Bjørnødegård <mb836@kyrkja.no> 

Emne: Vedrørende skigard for Haralie, Lenningen 

 

Hei Marie, 

 

Jeg har vært i kontakt med Magnhild Claudius, og fått oppgitt deg som kontaktperson for Bruflat Sokn.  

 

Jeg representerer Haralie Vel på Lenningen. Vi er i ferd med å utarbeide en plan for inngjerding av hyttefeltet vårt 

(20 hytter, etter dialog med kommunen. Foruten de arealer som inngår i hyttetomtene, så er områdene rundt og i 

mellom hyttene eid av Bruflat Sokn.  

 

Vi ønsker derfor å hensynta eventuelle innspill/behov som Bruflat Sokn måtte ha i den sammenheng.  

 

Generelt forsøker vi å ivareta hensyn til fri ferdsel for mennesker og dyr, i den grad det lar seg gjøre. Derfor ser vi 

det som mest hensiktsmessig å utarbeide en løsning som innebærer inngjerding av klynger av hytter og ikke hele 

området som sådan. Det betyr at veien opp til hyttefeltet alltid vil være åpen for ferdsel.  

 

I mellom noen av hyttene ligger der et par passasjer som er ca 4 meter brede og som eies av Bruflat Sokn. Her ser vi 

to alternativer mht inngjerding.  

 

Alt 1. Passasjene gjerdes ikke inn men står åpne for fri ferdsel, slik som i dag. Tomtene rundt inngjerdes i grensen i 

mindre klynger.  

 

Alt 2. Passasjene gjerdes inn sammen med hyttene, eventuelt med porter i begge ender for å sikre fri ferdsel. Dette 

forutsetter at Bruflat Sokn samtykker.  

 

Alternativ 1 vil fungere bra, dersom kommunen godkjenner inngjerding av mindre klynger.  

 

Vi imøteser gjerne tilbakemelding på hvordan Bruflat Sokn ser på dette, og hvilke behov / interesser som må 

hensyntas. Hvis Bruflat Sokn ikke har innvendinger mot de to alternativene er det fint å få en rask tilbakemelding på 

det, grunnet korte frister fra kommunens side.  

 

Ta gjerne kontakt med meg hvis dere har spørsmål til dette.  

 

På forhånd takk. 

 

Med vennlig hilsen 

Britt Lillian Engum 

Haralie 17 

Tel 99645112 
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Sent from my iPhone 


